

Title (en)
Automatic chipped ice maker.

Title (de)
Scherbeneisautomat.

Title (fr)
Machine automatique de production de glace en copeaux.

Publication
EP 0535498 A2 19930407 (DE)

Application
EP 92116129 A 19920921

Priority
DE 4132974 A 19911004

Abstract (en)
Automatic chipped-ice maker with a cylindrical evaporator roller (1) which is supplied with refrigerant via a refrigerating machine and is driven rotationally, the chipped ice being obtained from the casing surface (6) of the evaporator roller (1) via a scraping-off device (7, 8). According to the invention, when the refrigerating machine is switched off, a continued rotation of the evaporator roller (1) is brought about so that no unilateral or undesirably thick ice layer can arise on the casing surface (6) of the evaporator roller (1) as a result of the residual cold present in the evaporator roller. <IMAGE>

Abstract (de)
Scherbeneisautomat mit einer zylindrischen Verdampferwalze (1), die über eine Kältemaschine mit Kältemittel versorgt wird und rotierend angetrieben wird, wobei über eine Abschabeeinrichtung (7, 8) von der Mantelfläche (6) der Verdampferwalze (1) das Scherbeneis gewonnen wird. Erfindungsgemäß wird bei Abschalten der Kältemaschine ein Weiterrotieren der Verdampferwalze (1) bewirkt, so daß keine einseitige oder ungewünscht starke Eisschicht auf der Mantelfläche (6) der Verdampferwalze (1) infolge der in der Verdampferwalze vorhandenen Restkälte entstehen kann. <IMAGE>

IPC 1-7
F25C 1/14

IPC 8 full level
F25C 1/14 (2006.01); **F25C 1/142** (2018.01)

CPC (source: EP)
F25C 1/142 (2013.01)

Cited by
US6233953B1; WO9909361A1

Designated contracting state (EPC)
AT DE DK ES FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0535498 A2 19930407; EP 0535498 A3 19931110; DE 4233190 A1 19930506

DOCDB simple family (application)
EP 92116129 A 19920921; DE 4233190 A 19921002